
   
 

Förbättringsarbeten i Helsingborg 2015 
 

1. På vilket sätt har registerdata använts för verksamhetsutveckling och lokalt 
förbättringsarbete?  
 
Ge en beskrivning, med konkreta exempel, över hur registerdata har använts 
för kliniskt förbättringsarbete, lärande och verksamhetsutveckling. 

 
- direktinläggning och trombolys för att följa och om överbeläggningar på sjukhuset påverkar. 
- Se vad patienterna tycker och hur de mår efter 3 månader.  
- delaytiden door to needle-försöka ge trombolysen på akuten.  
- Förbättrat att arbetsterapeut och sjukgymnast bedömningar blir gjorda 

 
 

2. Vilka resultat av registerbaserat förbättringsarbete har uppnåtts på lokal, 
regional och nationell nivå? 
 
Vad i vården har blivit bättre? 
 

 
- Vi arbetar ständigt med förbättringar i vården och kan inte säga några direkta resultat av 

förbättringsarbetet. Vi hoppas på det nya tillvägagångssättet att ge trombolys ska ge resultat.  
- Vi har strokekonferens med kommunen 2 gånger per termin då vi går igenom siffrorna och 

ser vad som kan göras bättre från både regionens sida och kommunen. För att få mer rehab i 
eftervården på boende eller hemma. 
 

3. Hur har de patientrapporterade måtten använts för att förbättra vården 
(uppgifter från Riksstrokes 3-månaders och 1-års uppföljning)? 

 
- Vi försöker ta tag i de frågor på uppföljningen som visar att patienterna inte är nöjda eller att 

de inte får den information de behöver. Allt tas upp och visas även för läkarna.  
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